

COOKIE POLICY	سياسة ملفات تعريف الارتباط
1. INTRODUCTORY PROVISIONS When you visit Traze.ae, we utilize cookies to differentiate you from other users of our Website, both in South Africa, in accordance with the Protection of Personal Information Act (POPIA), and certain parts of the European Union, as mandated by the relevant regulations. These cookies play a crucial role in enhancing your browsing experience, ensuring that the Website caters to your specific needs and preferences. In the European Union, websites are required to obtain your consent before using or storing cookies on your computer or mobile device. As a responsible organization, we adhere to these regulations and are committed to providing you with transparent information about the cookies we use and how we use them. This Cookie Policy is designed to give you a comprehensive understanding of our cookie practices. The cookies we employ help us customize the Website's content, making it more relevant and effective for you during your browsing sessions. They enable us to present websites that align with your interests and improve the overall functionality of the site. For further insights into how we handle your personal information, please review our Privacy Policy in conjunction with this Cookie Policy. We value your privacy and strive to ensure that your data is handled securely and in compliance with the applicable data protection laws, including POPIA in South Africa and the relevant regulations in the European Union. Should you have any questions or concerns regarding our use of cookies or the protection of your personal information, we encourage you to reach out to us using the contact details provided in our Privacy Policy. Your trust is of utmost importance to us, and we are dedicated to maintaining the highest standards of data protection and user experience on Traze.ae. 2. PURPOSE	1. الأحكام التمهيدية نستخدم ملفات تعريف الارتباط لتمييزك عن المستخدمين الآخرين عند زيارتك لموقعنا TRAZE.AE ووفقًا لقانون حماية المعلومات الشخصية في دولة الإمارات العربية المتحدة ووفقًا لما تقتضيه اللوائح ذات الصلة، تلعب ملفات تعريف الارتباط هذه دورًا حاسمًا في تحسين تجربة التصفح الخاصة بك، وضمان تلبية الموقع الإلكتروني لاحتياجاتك وتفضيلاتك المحددة. وحيث يتعين على مواقع الويب الحصول على موافقتك قبل استخدام ملفات تعريف الارتباط أو تخزينها على جهاز الكمبيوتر أو الجهاز المحمول الخاص بك. وباعتبارنا منظمة مسؤولة، فإننا نلتزم بهذه اللوائح ونلتزم بتزويدك بمعلومات شفافة حول ملفات تعريف الارتباط التي نستخدمها وكيفية استخدامها. تم تصميم سياسة ملفات تعريف الارتباط هذه لمنحك فهمًا شاملاً لممارساتنا المتعلقة بملفات تعريف الارتباط. تساعدنا ملفات تعريف الارتباط التي نستخدمها في تخصيص محتوى الموقع الإلكتروني، مما يجعله أكثر ملاءمة وفعالية بالنسبة لك أثناء جلسات التصفح الخاصة بك. فهي تمكننا من تقديم مواقع إلكترونية تتوافق مع اهتماماتك وتحسين الأداء العام للموقع. لمزيد من المعلومات حول كيفية تعاملنا مع معلوماتك الشخصية يرجى مراجعة سياسة الخصوصية الخاصة بنا جنبًا إلى جنب مع سياسة ملفات تعريف الارتباط هذه. نحن نقدر خصوصيتك ونسعى جاهدين لضمان التعامل مع بياناتك بأمان وبما يتوافق مع قوانين حماية البيانات المعمول بها، بما في ذلك قانون حماية المعلومات الشخصية في دولة الإمارات العربية المتحدة. إذا كانت لديك أي أسئلة أو مخاوف بشأن استخدامنا لملفات تعريف الارتباط أو حماية معلوماتك الشخصية، فنحن نشجعك على التواصل معنا باستخدام تفاصيل الاتصال الواردة في سياسة الخصوصية الخاصة بنا. ثقتك هي الأهم بالنسبة لنا، ونحن ملتزمون بالحفاظ على أعلى معايير حماية البيانات وتجربة المستخدم على TRAZE.AE. 2. غاية

The purpose of a cookie policy in respect to the Protection of Personal Information Act (POPIA) in South Africa is to inform users about the use of cookies on a website and to ensure compliance with data protection regulations. The key objectives of a cookie policy under POPIA are:

2.1 Transparency: A cookie policy is intended to provide transparent and clear information to users about the types of cookies used on the website, the purposes for which cookies are employed, and how the collected data will be processed.

2.2 Informed Consent: POPIA emphasizes the importance of obtaining informed consent from users before collecting and processing their personal information, which includes data obtained through cookies. The cookie policy should explain how users can give their consent or manage their cookie preferences.

2.3 User Rights: The cookie policy should inform users about their rights regarding their personal information, such as the right to access, correct, and delete their data collected through cookies. It should also explain how users can exercise these rights.

2.4 Data Security: The policy should outline the security measures in place to protect the data collected through cookies from unauthorized access, disclosure, or misuse, as required by POPIA.

2.5 Data Retention: The policy should specify the duration for which the collected data will be retained and the criteria used to determine this period, ensuring compliance with POPIA's data retention principles.

2.6 Third-Party Sharing: If cookies involve sharing data with third-party entities, the policy should disclose this information and clarify how user data is protected in such situations.

3. APPLICATION

The application of a cookie policy involves implementing and communicating the policy to users, website visitors, and relevant stakeholders. Here's a comprehensive outline of the application of a cookie policy:

الغرض من سياسة ملفات تعريف الارتباط فيما يتعلق بقانون حماية المعلومات الشخصية هو إعلام المستخدمين باستخدام ملفات تعريف الارتباط على موقع الويب وضمان الامتثال لقواعد حماية البيانات. الأهداف الرئيسية لسياسة ملفات تعريف الارتباط بموجب قانون حماية المعلومات الشخصية هي:

2.1 الشفافية: تهدف سياسة ملفات تعريف الارتباط إلى توفير معلومات شفافة وواضحة للمستخدمين حول أنواع ملفات تعريف الارتباط المستخدمة على الموقع الإلكتروني، والأغراض التي يتم استخدام ملفات تعريف الارتباط من أجلها، وكيفية معالجة البيانات التي تم جمعها.

2.2 الموافقة المستنيرة: يؤكد قانون حماية المعلومات الشخصية على أهمية الحصول على موافقة مستنيرة من المستخدمين قبل جمع ومعالجة معلوماتهم الشخصية، والتي تشمل البيانات التي تم الحصول عليها من خلال ملفات تعريف الارتباط. يجب أن توضح سياسة ملفات تعريف الارتباط كيف يمكن للمستخدمين إعطاء موافقتهم أو إدارة تفضيلات ملفات تعريف الارتباط الخاصة بهم.

2.3 حقوق المستخدم: يجب أن تُعلم سياسة ملفات تعريف الارتباط المستخدمين بحقوقهم فيما يتعلق بمعلوماتهم الشخصية، مثل الحق في الوصول إلى بياناتهم التي تم جمعها من خلال ملفات تعريف الارتباط وتصحيحها وحذفها. كما يجب أن توضح كيف يمكن للمستخدمين ممارسة هذه الحقوق.

2.4 أمن البيانات: ينبغي للسياسة أن تحدد التدابير الأمنية المعمول بها لحماية البيانات التي تم جمعها من خلال ملفات تعريف الارتباط من الوصول غير المصرح به أو الكشف عنها أو إساءة استخدامها، كما هو مطلوب بموجب قانون حماية المعلومات الشخصية.

2.5 الاحتفاظ بالبيانات: ينبغي أن تحدد السياسة المدة التي سيتم الاحتفاظ بالبيانات المجمعة خلالها والمعايير المستخدمة لتحديد هذه الفترة، وضمان الامتثال لمبادئ الاحتفاظ بالبيانات في قانون حماية المعلومات الشخصية.

2.6 المشاركة مع جهات خارجية: إذا كانت ملفات تعريف الارتباط تتضمن مشاركة البيانات مع جهات خارجية، فيجب على السياسة الكشف عن هذه المعلومات وتوضيح كيفية حماية بيانات المستخدم في مثل هذه المواقف.

3. طلب

يتضمن تطبيق سياسة ملفات تعريف الارتباط تنفيذ السياسة وإبلاغها للمستخدمين وزوار الموقع الإلكتروني وأصحاب المصلحة المعنيين. وفيما يلي مخطط شامل لتطبيق سياسة ملفات تعريف الارتباط:

3.1 Policy Availability: Ensure that the cookie policy is prominently displayed and easily accessible on the website. It should be linked in the website's footer, navigation menu, or any other visible location. 3.2 Clear Language: Use clear and straightforward language in the policy to make it easily understandable for all users, regardless of their level of technical expertise. 3.3 Cookie Consent Banner: Implement a cookie consent banner or pop-up that informs users about the use of cookies on the website and prompts them to give their consent or manage their preferences. 3.4 Consent Mechanism: Provide an effective and user-friendly mechanism for users to give their consent to the use of cookies. Ensure that users have the option to accept or decline cookies, and that cookie usage is not enabled until valid consent is obtained. 3.5 Cookie Settings: Offer a cookie settings or preferences page where users can manage their cookie choices at any time. This page should allow users to modify their preferences and update their consent status easily. 3.6 Cookie Categories: Categorize cookies based on their functionality and purpose, such as essential, analytics, advertising, and third-party cookies. Explain the specific purpose of each category. 3.7 Third-Party Cookies: Clearly disclose if third-party cookies are used on the website and provide information about the third-party entities involved. Specify that you do not have access to or control over these cookies. 3.8 Cookie Expiry: Indicate the expiry period for each cookie, explaining how long the data collected through cookies will be retained. 3.9 Data Protection and Security: Reiterate your commitment to protecting user data collected through cookies, explaining the security measures in place to safeguard it. 3.10 Updates and Changes: Commit to updating the cookie policy as needed and notify users of any significant changes or updates.	3.1 توفر السياسة: تأكد من عرض سياسة ملفات تعريف الارتباط بشكل واضح وسهولة الوصول إليها على الموقع الإلكتروني. يجب ربطها في تذييل الموقع الإلكتروني أو قائمة التنقل أو أي مكان مرئي آخر. 3.2 لغة واضحة: استخدم لغة واضحة ومباشرة في السياسة لجعلها سهلة الفهم لجميع المستخدمين، بغض النظر عن مستوى خبرتهم الفنية. 3.3 لافتة موافقة ملفات تعريف الارتباط: قم بتنفيذ لافتة موافقة ملفات تعريف الارتباط أو نافذة منبثقة تخبر المستخدمين عن استخدام ملفات تعريف الارتباط على موقع الويب وتحثهم على تقديم موافقتهم أو إدارة تفضيلاتهم. 3.4 آلية الموافقة: توفير آلية فعالة وسهلة الاستخدام ليتمكن المستخدمون من إعطاء موافقتهم على استخدام ملفات تعريف الارتباط. تأكد من أن المستخدمين لديهم خيار قبول أو رفض ملفات تعريف الارتباط، وأن استخدام ملفات تعريف الارتباط غير ممكن حتى يتم الحصول على موافقة صالحة. 3.5 إعدادات ملفات تعريف الارتباط: قم بتوفير صفحة إعدادات أو تفضيلات للملفات تعريف لارتباط حيث يمكن للمستخدمين إدارة خيارات ملفات تعريف الارتباط الخاصة بهم في أي وقت. يجب أن تسمح هذه الصفحة للمستخدمين بتعديل تفضيلاتهم وتحديث حالة موافقتهم بسهولة. 3.6 فئات ملفات تعريف الارتباط: قم بتصنيف ملفات تعريف الارتباط وفقًا لوظائفها والغرض منها، مثل ملفات تعريف الارتباط الأساسية والتحليلية والإعلانية وملفات تعريف الارتباط الخاصة بأطراف أخرى. اشرح الغرض المحدد لكل فئة. 3.7 ملفات تعريف الارتباط الخاصة بأطراف ثالثة: يجب الإفصاح بوضوح عن استخدام ملفات تعريف الارتباط الخاصة بأطراف ثالثة على الموقع الإلكتروني وتقديم معلومات حول الجهات الخارجية المعنية. ويجب توضيح أنك لا تملك حق الوصول إلى ملفات تعريف الارتباط هذه أو التحكم فيها. 3.8 انتهاء صلاحية ملفات تعريف الارتباط: حدد فترة انتهاء الصلاحية لكل ملف تعريف ارتباط، موضحًا المدة التي سيتم الاحتفاظ بالبيانات التي تم جمعها من خلال ملفات تعريف الارتباط. 3.9 حماية البيانات والأمان: أكد التزامك بحماية بيانات المستخدم التي تم جمعها من خلال ملفات تعريف الارتباط، موضحًا التدابير الأمنية المتبعة لحمايتها. 3.10 التحديثات والتغييرات: الالتزام بتحديث سياسة ملفات تعريف الارتباط حسب الحاجة وإخطار المستخدمين بأي تغييرات أو تحديثات مهمة.
---	---

3.11 Legal Compliance: Ensure that the cookie policy complies with relevant data protection laws, such as the Protection of Personal Information Act (POPIA) in South Africa, the General Data Protection Regulation (GDPR) in the European Union, and any other applicable regulations.

3.12 Education and Awareness: Educate employees and stakeholders involved in website management about the cookie policy and the importance of complying with it.

3.13 Consistent Communication: Maintain consistent communication with users regarding their cookie preferences, and honor their choices at all times.

4. WHAT IS A COOKIE?

Cookies are small files of information, which often include a unique identification number or value, which are stored on your computer's hard drive as a result of you using our Website. Unless you have adjusted your browser setting so that it will refuse cookies, our system will issue cookies as soon as you visit our Website.

Cookies are frequently used on many websites on the internet and you can choose if and how a cookie will be accepted by changing your preferences and options in your browser. Some of our business partners (e.g. advertisers) use cookies on our Website(s). We have no access to, or control over, these cookies.

The cookies do not contain personally identifying information nor are they used to identify you. You may choose to disable the cookies. However, you may not be able to access some parts of our Website if you choose to disable the cookie acceptance in your browser, particularly the secure parts of the Website.

5. HOW TO DELETE AND BLOCK COOKIES

You have the option to either accept or decline cookies. While most web browsers automatically accept cookies, you can typically adjust your browser settings to decline them if you prefer. However, please be aware that by choosing to decline cookies, you may not be able to fully utilize all the features and benefits of the website.

3.11 الامتثال القانوني: تأكد من أن سياسة ملفات تعريف الارتباط تتوافق مع قوانين حماية البيانات في دولة الإمارات العربية المتحدة وأية لوائح عامة لحماية البيانات ذات الصلة.

3.11 التعليم والتوعية: تثقيف الموظفين وأصحاب المصلحة المشاركين في إدارة الموقع حول سياسة ملفات تعريف الارتباط وأهمية الامتثال لها.

3.12 التواصل المستمر: الحفاظ على التواصل المستمر مع المستخدمين فيما يتعلق بتفضيلات ملفات تعريف الارتباط الخاصة بهم، واحترام اختياراتهم في جميع الأوقات.

4. ما هو ملف تعريف الارتباط؟

ملفات تعريف الارتباط عبارة عن ملفات صغيرة من المعلومات، والتي غالبًا ما تتضمن رقم تعريف فريدًا أو قيمة، يتم تخزينها على القرص الصلب لجهاز الكمبيوتر الخاص بك نتيجة لاستخدامك لموقعنا الإلكتروني. ما لم تقوم بتعديل إعدادات المتصفح الخاص بك بحيث يرفض ملفات تعريف الارتباط، فسيقوم نظامنا بإصدار ملفات تعريف الارتباط بمجرد زيارتك لموقعنا الإلكتروني.

تُستخدم ملفات تعريف الارتباط بشكل متكرر على العديد من المواقع الإلكترونية على الإنترنت ويمكنك اختيار ما إذا كان سيتم قبول ملف تعريف الارتباط وكيفية قبوله من خلال تغيير تفضيلاتك وخياراتك في متصفحك. يستخدم بعض شركائنا التجاريين (مثل المعلنين) ملفات تعريف الارتباط على مواقعنا الإلكترونية. ليس لدينا إمكانية الوصول إلى ملفات تعريف الارتباط هذه أو التحكم فيها.

لا تحتوي ملفات تعريف الارتباط على معلومات تعريف شخصية ولا تُستخدم لتحديد هويتك. يمكنك اختيار تعطيل ملفات تعريف الارتباط. ومع ذلك، قد لا تتمكن من الوصول إلى بعض أجزاء موقعنا الإلكتروني إذا اخترت تعطيل قبول ملفات تعريف الارتباط في متصفحك، وخاصة الأجزاء الآمنة من الموقع الإلكتروني.

5. كيفية حذف ملفات تعريف الارتباط وحظرها

لديك خيار قبول ملفات تعريف الارتباط أو رفضها. وفي حين أن معظم متصفحات الويب تقبل ملفات تعريف الارتباط تلقائيًا. يمكنك عادةً تعديل إعدادات المتصفح لرفضها إذا كنت تفضل ذلك، ومع ذلك يرجى العلم أنه باختيار رفض ملفات تعريف الارتباط، قد لا تتمكن من الاستفادة الكاملة من جميع ميزات وفوائد الموقع.

لمزيد من التفاصيل حول كيفية تعطيل ملفات تعريف الارتباط، يرجى

زيارة (www.allaboutcookies.org)

For additional details on how to disable cookies, please visit www.allaboutcookies.org. This external resource can provide you with more comprehensive information about managing your cookie preferences.

6. YOUR CONSENT

To access essential functions on our website, your affirmative consent is required for the use of cookies and similar technologies. If you choose not to accept cookies while using this website, kindly discontinue its usage. The acceptance of cookies is vital to ensure a seamless and enhanced user experience with the necessary functionalities.

7. THE WAY IN WHICH WE USE COOKIES:

7.1 Session Cookies

Session cookies play an essential role in enhancing your browsing experience on our website. We use these cookies for the following purposes:

7.1.1 Continuity: Session cookies enable you to carry information seamlessly across different pages of our site, eliminating the need to re-enter the same data repeatedly. This ensures a smooth and efficient browsing experience.

7.1.2 Registration Convenience: Within the registration process, session cookies are employed to grant you access to your stored information. This makes it easier for you to interact with our website without the hassle of repeatedly providing the same details.

7.1.3 Non-Personal Data Tagging: We also utilize session cookies to track non- personal data through random number tagging. This tagging helps us categorize and analyze user interactions with our website, allowing us to improve and optimize its performance.

7.2 Persistent Cookies

We employ persistent cookies on our website for various valuable purposes, allowing us to enhance your overall browsing experience. Here are the specific uses of these cookies:

7.2.1 Personalized Content and Advertisements: Persistent cookies help us recognize you as a unique visitor (identified by a numerical identifier) when

يمكن أن يوفر لك هذا المورد الخارجي معلومات أكثر شمولاً حول إدارة تفضيلات ملفات تعريف الارتباط الخاصة بك.

6. موافقتك

للوصول إلى الوظائف الأساسية على موقعنا الإلكتروني، يلزم الحصول على موافقتك الإيجابية لاستخدام ملفات تعريف الارتباط والتقنيات المماثلة. إذا اخترت عدم قبول ملفات تعريف الارتباط أثناء استخدام هذا الموقع الإلكتروني، يرجى التوقف عن استخدامه. يعد قبول ملفات تعريف الارتباط أمراً حيوياً لضمان تجربة مستخدم سلسة ومحسنة مع الوظائف الضرورية.

7. الطريقة التي نستخدم بها ملفات تعريف الارتباط

7.1 ملفات تعريف الارتباط للجلسة

تلعب ملفات تعريف الارتباط الخاصة بالجلسة دوراً أساسياً في تحسين تجربة التصفح الخاصة بك على موقعنا الإلكتروني. نستخدم ملفات تعريف الارتباط هذه للأغراض التالية:

7.1.1 الاستمرارية: تتيح لك ملفات تعريف الارتباط الخاصة بالجلسة نقل المعلومات بسلسلة عبر صفحات مختلفة من موقعنا، مما يلغي الحاجة إلى إعادة إدخال نفس البيانات بشكل متكرر. وهذا يضمن تجربة تصفح سلسة وفعالة.

7.1.2 سهولة التسجيل: في عملية التسجيل، يتم استخدام ملفات تعريف الارتباط الخاصة بالجلسة لمنحك حق الوصول إلى معلوماتك المخزنة. وهذا يجعل من الأسهل عليك التفاعل مع موقعنا الإلكتروني دون عناء تقديم نفس التفاصيل بشكل متكرر.

7.1.3 وسم البيانات غير الشخصية: نستخدم أيضاً ملفات تعريف الارتباط الخاصة بالجلسة لتتبع البيانات غير الشخصية من خلال وسم الأرقام العشوائية. يساعدنا هذا الوسم في تصنيف وتحليل تفاعلات المستخدم مع موقعنا على الويب، مما يسمح لنا بتحسين أدائه وتحسينه.

7.2 ملفات تعريف الارتباط الدائمة

نحن نستخدم ملفات تعريف الارتباط الدائمة على موقعنا الإلكتروني لأغراض قيمة مختلفة، مما يسمح لنا بتحسين تجربة التصفح الشاملة الخاصة بك. فيما يلي الاستخدامات المحددة لهذه ملفات تعريف الارتباط.

7.2.1 المحتوى والإعلانات المخصصة: تساعدنا ملفات تعريف الارتباط الدائمة في التعرف عليك كزائر فريد (يتم تحديده من خلال معرف رقمي) عند إعادة زيارة موقعنا على الويب. يتيح لنا هذا التعرف

you revisit our website. This recognition enables us to tailor the content and advertisements displayed on the site to align with your preferred interests. By avoiding repetitive display of the same adverts, we aim to provide a more personalized and relevant experience. 7.2.2 Anonymous Aggregated Statistics: These cookies aid in gathering anonymous and aggregated statistics about user interactions with our website. By analyzing this data, we gain insights into how users utilize our site. This information is instrumental in improving the overall structure and usability of the website, ensuring it caters better to the needs of our visitors. 7.2.3 Internal Identification: Persistent cookies are used for internal identification purposes, including associating your account name, name, email address, customer ID, currency, and geographic location (based on computer ID/IP address). This identification helps streamline your interactions with our website and enables us to offer you a personalized and efficient service. 7.2.4 Network Differentiation: We utilize persistent cookies to differentiate users who are on the same network. This differentiation allows us to accurately allocate transactions and other activities to the appropriate user account, ensuring proper record-keeping and service delivery. 7.2.5 Research Survey Management: Within research surveys, persistent cookies are employed to prevent you from being repeatedly invited to complete a questionnaire. These cookies help us avoid unnecessary disruptions and ensure that you are not invited to participate in surveys you have already completed. 7.3 Third Party Cookies Our website allows third parties to serve cookies for various purposes, contributing to the overall functionality and user experience. These third-party cookies are used in the following ways: 7.3.1 Advertisement Serving and Click Tracking: Third-party cookies serve advertisements on our site and track user	تخصيص المحتوى والإعلانات المعروضة على الموقع بما يتماشى مع اهتماماتك المفضلة. من خلال تجنب العرض المتكرر لنفس الإعلانات، نهدف إلى توفير تجربة أكثر تخصيصًا وارتباطًا. 7.2.2 إحصائيات مجمعة مجهولة المصدر: تساعد ملفات تعريف الارتباط هذه في جمع إحصائيات مجمعة مجهولة المصدر حول تفاعلات المستخدمين مع موقعنا الإلكتروني. ومن خلال تحليل هذه البيانات، نحصل على رؤى حول كيفية استخدام المستخدمين لموقعنا الإلكتروني. وهذه المعلومات مفيدة في تحسين البنية العامة وسهولة استخدام الموقع الإلكتروني، وضمان تلبية احتياجات زوارنا بشكل أفضل. 7.2.3 التعريف الداخلي: تُستخدم ملفات تعريف الارتباط الدائمة لأغراض التعريف الداخلي، بما في ذلك ربط اسم حسابك واسمك وعنوان بريدك الإلكتروني ومعرف العميل والعملية والموقع الجغرافي يساعد هذا التعريف في (IP بناءً على معرف الكمبيوتر/عنوان) تبسيط تفاعلاتك مع موقعنا الإلكتروني وتمكيننا من تقديم خدمة مخصصة وفعالة لك. 7.2.4 التمييز بين الشبكات: نستخدم ملفات تعريف الارتباط الدائمة للتمييز بين المستخدمين المتصلين بنفس الشبكة. يتيح لنا هذا التمييز تخصيص المعاملات والأنشطة الأخرى بدقة لحساب المستخدم المناسب، مما يضمن حفظ السجلات وتقديم الخدمة بشكل صحيح. 7.2.5 إدارة استطلاعات البحث: في استطلاعات البحث، يتم استخدام ملفات تعريف الارتباط الدائمة لمنع دعوتك مرارًا وتكرارًا لإكمال استبيان. تساعدنا ملفات تعريف الارتباط هذه على تجنب الانقطاعات غير الضرورية وضمان عدم دعوتك للمشاركة في استطلاعات قمت بإكمالها بالفعل. 7.3 ملفات تعريف الارتباط الخاصة بأطراف أخرى يسمح موقعنا الإلكتروني لأطراف ثالثة بتقديم ملفات تعريف الارتباط لأغراض مختلفة، مما يساهم في الأداء العام وتجربة المستخدم. تُستخدم ملفات تعريف الارتباط الخاصة بأطراف ثالثة بالطرق التالية: 7.3.1 تقديم الإعلانات وتتبع النقرات: تقدم ملفات تعريف الارتباط التابعة لجهات خارجية الإعلانات على موقعنا وتتبع تفاعلات
--	--

interactions, including clicks on these advertisements. This information helps us and our advertising partners understand the effectiveness of ad campaigns and the level of engagement they generate.

7.3.2 Advertisement Frequency Control: These cookies enable us to manage and control how often you are shown a specific advertisement. By ensuring a balanced and optimized ad frequency, we aim to provide you with a pleasant browsing experience.

7.3.3 Content Personalization: Third-party cookies assist in tailoring content to match your preferences. By analysing your interactions with our site and other online activities, these cookies help us present content that aligns with your interests, enhancing your overall engagement.

7.3.4 Anonymous User Counting: The third-party cookies are also utilized to count the number of anonymous users visiting our site. This information aids us in understanding the overall traffic and engagement levels on the website.

7.3.5 Website Usage Analysis: We leverage third-party cookies for website usage analysis. This analysis provides valuable insights into user behavior, such as popular pages, click-through rates, and time spent on the site. These insights are crucial in optimizing our website's performance and user experience.

8. USE OF WEB BEACONS

Certain web pages on our website may include electronic images called web beacons (also known as clear gifs), which serve the purpose of counting users who visit those pages. These web beacons gather limited information, such as a cookie number, the time and date of a page view, and a description of the page where the web beacon is located. Additionally, third-party advertisers may also place web beacons on our website. These beacons are utilized solely to track the effectiveness of specific advertising campaigns and do not collect any personally identifiable information. Rest assured, the use of web beacons is solely for analytical purposes and does not compromise your privacy.

HOW TO CONTACT US

المستخدم، بما في ذلك النقرات على هذه الإعلانات. تساعدنا هذه المعلومات وشركائنا الإعلانين على فهم فعالية الحملات الإعلانية ومستوى المشاركة التي تولدها.

7.3.2 التحكم في تردد الإعلان: نتيح لنا ملفات تعريف الارتباط هذه إدارة والتحكم في عدد مرات عرض إعلان معين لك. من خلال ضمان تردد إعلان متوازن ومُحسَّن ، نهدف إلى تزويدك بتجربة تصفح ممتعة.

7.3.3 تخصيص المحتوى: تساعد ملفات تعريف الارتباط التابعة لجهات خارجية في تخصيص المحتوى بما يتوافق مع تفضيلاتك. من خلال تحليل تفاعلاتك مع موقعنا والأنشطة الأخرى عبر الإنترنت تساعدنا ملفات تعريف الارتباط هذه في تقديم محتوى يتماشى مع اهتماماتك، مما يعزز مشاركتك بشكل عام.

7.3.4 إحصاء المستخدمين المجهولين: نستخدم ملفات تعريف الارتباط التابعة لجهات خارجية أيضًا لإحصاء عدد المستخدمين المجهولين الذين يزورون موقعنا. تساعدنا هذه المعلومات في فهم مستويات الزيارات والمشاركة الإجمالية على الموقع.

7.3.5 تحليل استخدام الموقع الإلكتروني: نستفيد من ملفات تعريف الارتباط التابعة لجهات خارجية لتحليل استخدام الموقع الإلكتروني. يوفر هذا التحليل رؤى قيمة حول سلوك المستخدم، مثل الصفحات الشائعة ومعدلات النقر والوقت الذي يقضيه المستخدم على الموقع. تعد هذه الرؤى بالغة الأهمية في تحسين أداء موقعنا الإلكتروني وتجربة المستخدم.

8 استخدام إشارات الويب

قد تتضمن بعض صفحات الويب على موقعنا الإلكتروني صورًا GIF إلكترونية تسمى إشارات الويب (المعروفة أيضًا باسم صور الشفافة)، والتي تخدم غرض إحصاء المستخدمين الذين يزورون تلك الصفحات. تجمع إشارات الويب هذه معلومات محدودة، مثل رقم ملف تعريف الارتباط ووقت وتاريخ عرض الصفحة ووصف الصفحة التي توجد بها إشارة الويب. بالإضافة إلى ذلك، قد يضع المعلنون من جهات خارجية أيضًا إشارات ويب على موقعنا الإلكتروني. نستخدم هذه الإشارات فقط لتتبع فعالية الحملات الإعلانية المحددة ولا تجمع أي معلومات تعريف شخصية. كن مطمئنًا، إن استخدام إشارات الويب مخصص لأغراض تحليلية فقط ولا يعرض خصوصيتك للخطر.

If you have any questions regarding this Policy, or have a complaint, or if you have any questions about security on our Website, you may email us at cs@Trazee.ae or support.sa@Trazee.ae	<u>كيفية الاتصال بنا</u> إذا كانت لديك أي أسئلة بخصوص هذه السياسة، أو كانت لديك شكوى، أو إذا كانت لديك أي أسئلة بخصوص الأمان على موقعنا أو cs@Trazee.ae الإلكتروني، فيمكنك مراسلتنا عبر البريد الإلكتروني support.sa@Trazee.ae
---	--